
Aanmelding dhr. Santing (Stadspartij PLOP) voor het vraagrecht: 

vraag 1. De door het college voorgestelde afsluiting van de Beilerstraat voor het 
doorgaande autoverkeer loopt ruim voor de muziek uit over hoe om te gaan met de auto 
in en om het centrum van Assen. Als het zover zou komen dat deze raad kaders hierover 
zou aannemen, is het dan niet voor de hand liggend om een samenhangend plan te 
maken voor alle verbindingswegen van ringweg en centrum? 

 

vraag 2. Dit project betreft in wegaanpassing alleen het zuidelijke deel van de 
Beilerstraat tussen ring en beoogd afsluitingspunt. Vooralsnog dus een fietstraject dat 
daarmee nergens begint en nergens eindigt. Zou het dan niet voor de hand liggend zijn 
om zo’n plan pas vorm en uitvoering te geven als er ook voor de Noordkant een gedragen 
uitgewerkt plan ligt? 

 

Vraag 3. Daarom de vraag of het college bereid is om dit fietsproject uit te stellen totdat 
hiervoor voldoende basis in kaders in een volgende mobiliteitsvisie zijn vastgelegd én 
met deze raad een keuze is gemaakt in de aansluiting van de doorfietsroute uit Beilen 

 

vraag 4. Het college is voornemens om een verkeersonderzoek te doen met een tijdelijke 
afsluiting van de Beilerstraat voor doorgaand autoverkeer. Zoals bij mijn eerste vraag al 
aangegeven, als het zover mag komen dan is een samenhangend plan van belang. Dat 
zou dan ook gelden voor eventueel verkeersonderzoek. Want de dan gemaakte keuzes 
beïnvloeden elkaar. 

Deelt het college met ons dat het beoogde verkeersonderzoek Beilerstraat daarom 
beter kan worden uitgesteld. 

 


